
Rada Miejska                                                                                               
w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł   Nr  XXIV/2012 

 

z XXIV-tej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 30 

października 2012 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00  , a zakończono o godz. 18:20 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
-  Burmistrz Miasta                                    -  Józef Blank 

-  Adam Krzyśków                                     -   Prezes Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  

                                                                       Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie 

-  Starosta Nowomiejski                             -  Ewa Dembek 

-  Zastępca Burmistrza                                -  Damian Artuszewski 

-  Skarbnik Miasta                                       - Aneta  Gołębiowska 

-  Adwokat                                                   - Tomasz Kwiatkowski 

-  Pracownicy Urzędu Miejskiego               - Bogumił Kurowski, Marzena Klimek, Grzegorz   

                                                                       Orzeł, Dariusz  Sobaszkiewicz, Katarzyna  

                                                                       Markowska, 

- Radny Powiatu                                          - M. Tuchalski 

  

Porządek obrad: 
1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2.  Wybór sekretarza obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z XXIII-ciej sesji Rady Miejskiej. 

5.  Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  

6.  Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XVII/109/2012 Rady Miejskiej w  

    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 7 lutego 2012 r. w sprawie udzielenia pomocy  

    finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu na zakup pompy wysokiej wydajności przez  

    Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Mieście Lubawskim. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/92/2011 Rady Miejskiej w              

    Nowym  Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia  

    Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata  

    2012-2021. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2011 Rady Miejskiej w  

    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia  

    budżetu  Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  rok  2012. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie  

      Nowego Miasta Lubawskiego  oraz warunków korzystania z tych przystanków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia zasad korzystania z cmentarza komunalnego w  

      Nowym Mieście Lubawskim. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i  

      paliwa gazowe Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian  do statutu Związku Gmin Regionu  



      Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko” z siedzibą w Ostródzie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i  

      klubów dziecięcych.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Szkole Podstawowej Nr 2 w Nowym Mieście  

      Lubawskim imienia Janusza Korczaka. 

16. Informacja o pracach komisji Rady Miejskiej. 

17. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

18. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  dokonał otwarcia XXIV-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych, a 

więc Rada może podejmować uchwały. 

Na wstępie głos zabrał Burmistrz – J. Blank podkreślając m.in. , że od początku kadencji 

priorytetem naszego działania jest gospodarka wodno-ściekowa. 

Następnie Burmistrz- J. Blank  w obecności Przewodniczącego Rady Miejskiej – M. Deja i 

Wiceprzewodniczącego – L. Karczyńskiej wręczył  Statuetkę Lew Nowomiejski Adamowi 

Krzyśków- Prezesowi  Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Olsztynie w uznaniu zaangażowania, merytorycznej pomocy i koordynacji wdrażania do 

realizacji dofinansowania inwestycji w zakresie  gospodarki wodno-ściekowej w Nowym 

Mieście Lubawskim składając podziękowanie i wręczając adres kierowany do WFOŚ i GW w 

Olsztynie.  

Realizacja projektów w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury na 

lata 2007-2013, a także inwestycji z udziałem środków własnych WFOŚiGW w Olsztynie, 

stanowi istotny wkład w rozwój infrastruktury Nowego Miasta Lubawskiego. Inwestycje w 

rozbudowę sieci wodno-kanalizacyjnej sprzyjają  ochronie środowiska naturalnego oraz 

wpływają na poprawę jakości życia mieszkańców naszego miasta. 

Następnie Prezes WFOŚiGW przedstawił, w oparciu o multimedialną prezentację Gmina 

Miejska Nowe Miasto Lubawskie widziana z Olsztyna, dofinansowanie przez Fundusz 

inwestycji w Nowym Mieście Lubawskim.  

Na zakończenie  Burmistrz Miasta  życzył Prezesowi i wszystkim pracownikom WFOŚiGW 

dalszych sukcesów w pracy nad zrównoważonymn rozwojem regionu warmińsko-

mazurskiego. 

  Z kolei Sekretarz Gazety Nowomiejskiej – Grażyna Jonowska wręczyła Burmistrzowi 

Nowego Miasta Lubawskiego – J. Blankowi dyplom uznania dla pracowników  Urzędu 

Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim, którzy od internautów i czytelników Gazety 

Nowomiejskiej w konkursie „Anioły za biurkiem”  otrzymali najwięcej pozytywnych głosów. 

Ad. pkt. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radnego- A. 

Strausa, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie ( przy 15 radnych 

biorących udział w głosowaniu) się wybrała radnego – A. Strausa na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 

Rada Miejska nie wniosła zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad XXIV-tej sesji Rady 

Miejskiej. 

 

 

 

 

 



Ad. pkt. 4 
Protokół z XXIII-ciej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w pok. nr 36  Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej  sesji – radny J. Oelberg  nie zgłosił uwag  do protokołu. 

Pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu.  

Protokół z XXIV-tej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską  jednomyślnie przyjęty. 

Ad. pkt.5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił informację  z działalności międzysesyjnej  w zakresie 

bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 

Radna – Lilia Karczyńska nawiązując do zarządzenia z dnia 28 września 2012 r. w sprawie 

przyznania dotacji w wysokości 7.000 zł. Nowomiejskiemu Towarzystwu Kultury na 

realizację zadania publicznego pn. Prowadzenie Uniwersytetu III Wieku w Nowym Mieście 

Lubawskim poinformowała o liczbie słuchaczy i ukonstytuowaniu się władz Uniwersytetu. 

Rada Miejska przyjęła informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

Ad. pkt. 6 

Radni nie złożyli  na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radny – K. Hoppe  wniósł ustnie zapytania: 

-  Czy w sprawie procesu wdrażania naziemnej telewizji  cyfrowej  z Ministerstwa 

Administracji i Cyfryzacji  nadeszły wnioski? 

- czy Wojewódzki Konserwator Zabytków zakończył prace nad wykopaliskami 

archeologicznymi przy ul. Działyńskich i Kazimiera Wielkiego i czy można przejść do etapu 

projektu zadania? 

Ad. pkt. 7 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XVII/109/2012 Rady Miejskiej w  

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 7 lutego 2012 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Nowomiejskiemu na zakup pompy wysokiej wydajności przez  Komendę 

Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIV/166/2012 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/92/2011 Rady Miejskiej w              

Nowym  Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2012-2021. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIV/167/2012 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 9 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i  Finansów przedstawił  Przewodniczący Komisji –  

- J. Oelberg. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w zmiany uchwały Nr XV/93/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na  rok  2012. 



W wyniku dyskusji Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w 

głosowaniu)  podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIV/168/2012 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt. 10 

Pozytywną opinię Komisji Problematyki Społecznej przedstawił  Przewodniczący Komisji –  

- J. Szczepański. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie  Nowego Miasta 

Lubawskiego  oraz warunków korzystania z tych przystanków. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIV/169/2012 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt.11 
Pozytywną opinię Komisji Problematyki Społecznej przedstawił  Przewodniczący Komisji –  

- J. Szczepański. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania z cmentarza komunalnego w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

W wyniku dyskusji Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w 

głosowaniu)  podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIV/170/2012 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt.12 
Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego wraz z wniesioną przez Komisję  zmianą 

przedstawił  Przewodniczący Komisji –  K. Hoppe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i  paliwa 

gazowe Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

W wyniku dyskusji Rada Miejska przy 14  głosach „za” i 1 wstrzymującym się  podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIV/171/2012 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt.13 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia zmian  do statutu Związku Gmin Regionu  Ostródzko-

Iławskiego „Czyste Środowisko” z siedzibą w Ostródzie. 

W wyniku dyskusji Rada Miejska przy 13 głosach „za” i 2 przeciwnych   podjęła uchwałę w 

tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIV/172/2012 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt.14 
Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – przedstawił  

Przewodniczący Komisji –  Z. Ewertowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i  

 klubów dziecięcych.  

W wyniku dyskusji Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w 

głosowaniu)   podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIV/173/2012 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt.15 
Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – przedstawił  

Przewodniczący Komisji –  Z. Ewertowski. 



Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał wprowadzenia , a następnie po 

odczytaniu poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania Szkole Podstawowej 

Nr 2 w Nowym Mieście  

Lubawskim imienia Janusza Korczaka. 

W wyniku dyskusji Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w 

głosowaniu)   podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIV/174/2012 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. pkt.16 
Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili  informacje  o pracach komisji: 

Komisji Budżetu i Finansów  - Jarosław Oelberg, 

Komisji Rozwoju Gospodarczego – Krzysztof Hoppe, 

Komisji Problematyki Społecznej- Jerzy Szczepański, 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – Zbigniew Ewertowski, 

Komisji Rewizyjnej – Adam Kłosowski. 

Ad. pkt. 17 

Na ustne zapytania radnych odpowiedzi udzielili:  

Z-ca -Burmistrza – D. Artuszewski 

- odnośnie procesu wdrażania naziemnej telewizji  cyfrowej  zwróciliśmy się z pisemnym 

zapytaniem do Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji z uwagi na niekorzystne 

ukształtowanie terenu. Otrzymaliśmy odpowiedź, że są prowadzone pomiary siły sygnału w 

terenie. W ubiegłym tygodniu wystąpiliśmy o przekazanie wyników tych pomiarów. 

- odnośnie badań archeologicznych dokumentacja stanowiąca podsumowanie wyników badań 

została zaakceptowana  przez Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków.  Jeszcze w br. 

planujemy zawarcie umowy na wykonanie  zadania. 

Radny – B. Cieplak 

Czy badania coś wykazały? 

Z-ca- Burmistrza- D. Artuszewski  

Wyniki nie były w stanie potwierdzić. 

Ad. pkt. 18 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XXIV-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz  obrad:                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej                 

Adam Straus                                                                               Marcin  Deja 

 


